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AANHANGSEL TOT DE HANDELINGEN VAN DE GEMEENTERAAD

(Vragen van de fractie VVD)

No. VR 22 011                  

Corsa nummer: 22.021783

Schriftelijke vragen aan het college van B&W aan de hand van artikel 44 van het reglement van orde.

De VVD Rijswijk heeft kennisgenomen van de berichtgeving rondom het voorgenomen besluit om het 
GAVI terrein in Ypenburg in te richten als nieuwe tramremise. Dit betekent daarmee ook dat de AZC-
locatie in Rijswijk hiermee kennelijk definitief is afgevallen als locatie.

De VVD Rijswijk stelt daarom de volgende vragen:

1. Is het college van Rijswijk betrokken geweest bij deze besluitvorming? Zo ja, op welke wijze? 
Zo nee, waarom niet?

2. Welke route gaan de trams vanuit Den Haag naar de remise volgen? Zal dit over Rijswijks 
grondgebied zijn? Zo ja, welke route wordt dan gevolgd?

3. Indien de trams, in de vroege ochtend en de late avond, over Rijswijks grondgebied naar de 
remise gaan: welke maatregelen gaat het college treffen om te voorkomen dat dit verstorend 
werkt voor de nachtrust en daarmee de leefbaarheid van de Rijswijkse inwoner?

4. indien de trams over Rijswijks grondgebied gaan, betekent dit dan ook dat er een relatie ligt 
met de HOV-tracés om de Binckhorst te ontsluiten?

5. Het verzoek is om gelet de aard van de vragen deze met spoed vóór 16 maart te 
beantwoorden. Is het college hiertoe bereid?

Namens de VVD Rijswijk,
Udo Oelen

Het college beantwoordt de vragen als volgt:

1. Is het college van Rijswijk betrokken geweest bij deze besluitvorming? Zo ja, op welke wijze? Zo 
nee, waarom niet?

Ja. De Rijswijkse portefeuillehouder is vaste deelnemer aan de bijeenkomsten van de 
Bestuurscommissie Vervoersautoriteit en het speciale Bestuursoverleg Remisering Tram 
Haagse Regio van de Metropoolregio Rotterdam Den Haag. In het overleg van 9 sept 2020 is 
besloten de GAVI locatie verder uit te werken als remiselocatie voor de voor de zuidoostflank 
van de Haagse regio. Daarnaast is besloten de AZC locatie beschikbaar te houden als reserve-
remiselocatie tot nader bericht over de beschikbaarheid van de GAVI locatie. Gemeente Den 
Haag heeft in samenwerking met de MRDH de locatie verder uitgewerkt en kortgeleden de 
uitgangspunten en voorwaarden vastgesteld voor de vestiging van een tramremise op de GAVI 
locatie. De vestiging van de tramremise is definitief als de raad met dat besluit instemt en een 
nieuw bestemmingsplan voor deze locatie vaststelt.

 2. Welke route gaan de trams vanuit Den Haag naar de remise volgen? Zal dit over Rijswijks 
grondgebied zijn? Zo ja, welke route wordt dan gevolgd? 
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Van de tramlijnen die nu van of naar de remises over Rijswijks grondgebied gaan weten we dat 
dit straks niet meer het geval zal zijn. Het is niet duidelijk of er andere tramlijnen op de GAVI 
locatie gestald worden en of dit mogelijk leidt tot routes over Rijswijks grondgebied

 3. Indien de trams, in de vroege ochtend en de late avond, over Rijswijks grondgebied naar de 
remise gaan: welke maatregelen gaat het college treffen om te voorkomen dat dit verstorend 
werkt voor de nachtrust en daarmee de leefbaarheid van de Rijswijkse inwoner? 

De remise wordt bewust in het zuidoosten van de regio gepland, omdat hier een aantal 
eindpunten ligt (lijn 1, 15 en 19) waar geen remise in de buurt ligt. Per saldo zullen er minder 
bewegingen zijn over de Haagweg om in de vroege ochtend of late avond om de eindpunten te 
bereiken. Primair wordt de remise voor deze lijnen gebouwd, met een optie dat, als de 
Koningscorridor naar Zoetermeer wordt doorgetrokken, op deze locatie ook ruimte is om 
voertuigen voor deze lijn te stallen. Er zijn, doordat er minder trams van of naar remises over 
Rijswijks grondgebied gaan, geen maatregelen nodig. We monitoren met de MRDH of de 
plannen voor minder trams van of naar remises over Rijswijks grondgebied ook werkelijkheid 
worden.

4. Indien de trams over Rijswijks grondgebied gaan, betekent dit dan ook dat er een relatie ligt met 
de HOV-tracés om de Binckhorst te ontsluiten? 

Nee, er is geen directe relatie tussen de keuze voor de GAVI locatie en het tracé van de HOV 
locatie.

 5. Het verzoek is om gelet de aard van de vragen deze met spoed vóór 16 maart te beantwoorden. 
Is het college hiertoe bereid?

De vragen worden via de normale procedure afgehandeld. 

Burgemeester en wethouders,
de secretaris,

P.M. Schuit

de burgemeester (wnd),

mr.drs. G.A.A. Verkerk


